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В данной статье рассматриваются вопросы, связанные с возникающими в правоприменительной 
практике проблемами при получении сведений по адвокатскому запросу. Изучены вопрос истребова-
ния информации, составляющей охраняемую законом тайну, и границы понятия «тайна», освещены 
проблемы незначительности штрафов за непредставление ответа на адвокатский запрос и длитель-
ности срока для направления ответа, описана имеющаяся судебная практика по данной теме, а также 
предложено мнение о возможности адвокату запрашивать у компетентных органов разъяснения за-
конодательства на примере кейса по гражданскому оружию.
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The article deal with questions, arising in law-enforcement practice while obtaining information through an 
attorney request. The author studied the question of requesting information classified by law and the borders of 
the term «classified by law». The problems of inadequacy of fines for non-provision of an answer for an attorney 
request as well as the longevity of a term for presenting the answer are also described as well as the judicial 
practice on the topic. Also, the author presented an opinion that the attorney is advised to address competent 
authorities for clarifications of certain articles of law, providing as an example a civilian firearm case.
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